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Månedligt medlemsmøde i Cykeltutten
Dato: 08-01-25 Tid: 19:14:07

Medlemsmøde er den første onsdag i måneden fra 17-18. Her beslutter vi ting, orienterer 
hinanden og byder velkommen til nye. 

Referent: Sif
Ordstyrer: Niels

Tilstede:  Louis, Johan, Mei, Sheremet, Mattias, Jon, Erik, Åse, Kat, Anders, Anton, 
Sif, Niels, Alex, Peter, Bertram, Johannes.

Dagsorden:

Orientering

1. status på container projekt/johan, esben

2. temperaturmåling på sommertur til thurø ræv/ Peter

3. temperaturmåling på at deltage i DGI Landstævne 3-6 juni i Vejle /Peter

Beslutning

1. Der søges personer(er) til at stå for CT udlejning 2025. Det skal ske i samspil med CT og dennes lokalitet. 
Færdigheder: Kunne reperere og vedligeholde cykler. Være stabil ca 4 mdr. henover sommeren.. Være 
serviceminded og kommunikere på dansk og engelsk mundligt og skriftligt digetalt. Kunne markedsføre 
udlejningen. Styre bestillinger og økonomi i samspil med CT. Løn garenteret minimum og overskudsdeling /
Niels

2. Ny kode til lås. Hvem må koden gives videre til? Må den deles i Signal gruppe? Hvis den må, er det så ik 
tid til at rydde op i hvem der er med i tråden/Esben

Diskussion

1. Fremvisning af udkast til håndbog, og videre skridt i "ny medlemsproces". (sif, niels, erik og johan) 

Referat:

Orientering
1. Der er søgt byggetilladelse. 150.000 fra bla SEF og en anonym rig glad giver. Vi venter på en fuldmagt fra
kommunen. Planen er en 3. container. Behov opstod efter vi mistede depotplads ovenpå Rundbuehallen. Når 
det hele er på pladsforhåbentlig til foråret kan vi lave byggedage.

2. Ønske om at få mere ud af Tutten og fastholde de unge ukrainere der kommer meget på tutten. Hvis man 
har lyst til at være med enten til at planlægge eller være med på tur tag fat i Peter

3. Danske gymnastik og idræts foreninger store stævne hvert 4. år. Peter skal stå for ting til stævnet. 
Opfordring til at vi deltager som cykeltutten, som en aktivitet for de unge eller måske Udlejningen kunne 
komme på banen. Motivationen er at skabe aktivitet for de unge. Feedback er at det lyder spændende og 
sjovt. Ift Udlejningen må det være op til det nye hold i Udlejningen om de ser det som en mulighed. Tag fat i
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Peter hvis det lyder som noget og der vendes tilbage.

Beslutning

1. Udlejningen er vigtig, derfor et ønske om at være på forkant med at finde ansatte og gå i gang med 
markedsføring. Ønske om at få talt godt om grænsesætning og rammerne for samspillet mellem cykeltutten 
som forening og virksomheden Udlejningen.

Feedback: rigtig god ide at komme godt fra start, sidste år startede lidt skævt ift at sætte hold i god tid. 
Overskuddet gik ca i nul, Udlejningen har likvititet på 65.000 kr (penge på kontoen). 
Seneste sæson brugte en del penge/ arbejdstimer på at gøre vognparken klar. Et arbejde der tidligere er blevet
løftet af aktive medlemmer af foreningen. 
Flere tilkendegiver at det er godt at de ansatte er allerede aktive medlemmer, eller i det mindste et par 
stykker. Det skaber tryghed og det er vigtigt med en forståelse for Cykeltutten
Beslutning: Næste skridt at der først søges internt på signal derefter søges der bredere ud. Vi tager det op 
som kontinuerligt punkt på de kommende møder.
Johan, Louis og Anders er allerede interesseret. Mega fedt!

2. Ønske om at skifte koden med det samme og ikke dele den i signalgruppen. (Se næste punkt). 

Feedback: nøgleboksen  har været træls over en længere periode. Johannes har en og tager den med.

Diskussion

Håndbogen er blevet skrevet over den seneste månedstid, der har været mulighed for at bidrage på fælles 
dokument på signal. Det første udkast er nu færdigt.
Håndbogen er udgangspunktet for den nye medlemsproces. Så man får al nødvendig viden fra starten. 
Forslaget fra arbejdsgruppen er at vi starter på en frisk. 
- alle aktive medlemmer som ønsker kode gennemgår håndbog sammen med nogen fra gruppen. Så tester vi 
den af, retter til og alle kan komme med inputs. Der skrives ud på signal med tidspunkter til gennemgang. 
Alle får taget billede til væggen, får den nye kode og kommer ind i ny signalgruppe.
-Om en månedstid kan vi lukke den gamle signalgruppe ned.

F  eedback:   der er stor opbakning, vi kører på. De første to personer gennemgår håndbog efter møde. Hvis 
man ønsker at ændre noget i Håndbogen tag fat i Sif eller Johan eller ret direkte i worddokumentet ”CT 
HAANDBOG UDKAST” 

Evt. 
- Der orienteres fra cykelhenterholdet, i næste uge hentes der cykler mandag i stedet for tirsdag kl 13.00.
Der er lidt udfordringer med at der parkeres foran indgangen efter krydset foran er fjernet, det er et problem, 
em særligt for cykelhentere. Forslag er er at flytte indgangen. Fuld opbakning til det. Johan, Sheermet og 
Louis vil gerne hjælpe.
- Kan vi gøre mere for at reklamere for cykeltutten
- Kan vi gøre noget for at tydeliggør hvilke cykler der må tages på bagareal? 
Feedback, lad os tage det op igen og 


